
O POSLOVANJU LE MALO BESED!
O izgradnji OŠ

in VVZ Krim-Rudnik
Delegacija KS Krim-Rudnik je na eni izmed jesenskih sej

zbora krajevnih skupnosti postavila zahlevo o obravnavanju
informacije o gradnji osnovne šole in vrtca v tej krajevni skup-
nosti,ki se financira iz sredstev samoprispevka II., z ozirom na
precejšnjo kasnitev samega pričetka gradnje. Ta informacija je
bila na zadnji seji razgrnjena pred delegate tega skupščinskega
zbora. Soočeni so bili tako z vrsto težav, ki jih povzročajo tudi
trdovratna barjanska tla in z ugotovitvami strokovnih služb.
Vrsto pripomb in predlogov je bilo tudi tokrat podanih s strani
delegacije KS Krim-Rudnik in bodo posredovana izvršnemu
odboru skupščine Samoprispevka II.,prisotnapa je bila tudi
hvaležnost, da je bila informacija tako razgrnjena v celovi-
tosti v delegatski prilogi krajanom, ki so bili spričo zakasni-
tev zaskrbljeni in včasih tudi enostransko informirani.

Če bi primerjali poročilo o polletnem in devetmesečnem delu na
področju družbenega razvoja v letu 1978 naše občine, bi našli le malo
razlik. Dejstvo je namreč, da delovne organizacije v občini, ki poslu-
jejo brez izgub že ves čas, ostajajo iste. Prav tako pa ni nobenih spre-
memb v seznamu lislih delovnih organizacij, ki se nikakor ne morejo
izkopati iz poslovanja z izgubo. Tako enih kol drugih smo že vajeni in
delegati ob takih priložnostih ne postavljajo več vprašanj zakaj in kako
in tudi ne skušajo najti rešitev iz tega zaprtega kroga.

Zaenkrat soše vedno razveseljivi podatki o uvozno-izvoznem poslo-
vanju, saj je izvoz večji od uvoza — vendar samo še toliko časa, dokler
bo imela v občini svoje prostore Elektrooptika, ki pokriva večino
izvoza v občini. Tega se zelo zavedajo delegati viške občinske skupš-
čine in se že sprašujejo, kakšno bo stanje takrat, ko se bo Elektroop-
tika preselila v drugo občino, in kako naprej. Enako vprašanje si
morda postavljajo tudi v tistih delovnihorganizacijah vobčini, ki imajo
možnost, da bi povečale svoj izvoz in tako pomagale pokriti pri-
manjkljaj na področju izvoza. Zaenkrat tega še ni nihče povedal na
glas, tudi delegati na zasedanju zbora združenega dela viške občin-
ske skupščine. Se bodo pa verjetno oglasili čez kakšno leto, ko bodo
negativni rezultati napisani črno na belem in ne bodo samo domneve.
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